
Algemene leden vergadering HSV Naarden-
Bussum 
 

Notulist: Hendrik van Geffen 

Onderwerp:  ALV HSV Naarden-Bussum 

Locatie:  Zaalvoetbalvereniging Adelaars (in gebouw De Lunet) 

Datum:  19 maart 2019 

 

 

 

Agendapunten: 
➢ Opening door de voorzitter 

➢ Verslag van de algemene ledenvergadering d.d. 20 maart 2018 

➢ Ingekomen stukken/mededelingen 

➢ Aftreden: 

o Voorzitter: Stelt zich herkiesbaar 

o Secretaris: Stelt zich niet herkiesbaar 

o Elly Brandenburg: afgetreden 

➢ Benoeming nieuwe secretaris (Marcel Luntungan) 

➢ Jaarverslag 2018 van de secretaris (stukken ter inzage vergadering) 

➢ Nieuwe witviscommissie 

➢ Financieel verslag penningmeester over 2018 (Stukken ter inzage vergadering) 

➢ Verslag kascommissie 2018 

➢ Benoeming nieuwe kascommissie 

➢ Rondvraag 

Notulen: 

1. Opening door de voorzitter 
- Welkomstwoord van de voorzitter, iedereen wordt welkom geheten door Gert-Jan Rebel (de 

98e ALV van HSV Naarden-Bussum) 

- Als eerste noemt Gert-Jan de namen van de leden die zijn overleden in 2018 en houden we  

1 minuut stilte ter nagedachtenis. 

 

Aanwezig: 

Leden: 34 leden (incl. bestuur) 

Bestuursleden: 
- Gert-Jan Rebel 
- Theo de Booij 
- Bouke v/d Ploeg (afgetreden) 
- Hendrik van Geffen 
- Dirk Scheper 
- Eric Jaegers 
- Marcel Luntungan (nieuw) 

 



2. Verslag 
- Aanwezige leden zijn even in de gelegenheid gesteld om hier naar te kijken. 

- Geen vragen. 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
- Meneer Zijl heeft zich officieel afgemeld voor de ALV. 

- Verder geen ingekomen stukken of mededelingen 

4. Aftreden 
- Voorzitter: 

o De termijn van de voorzitter is verlopen maar stelt zich herkiesbaar 

o Geen tegenstemmen 

- Secretaris: 

o Na 10 jaar actief te zijn geweest  binnen het bestuur, legt de secretaris zijn functie 

neer 

o De voorzitter bedankt de secretaris voor deze mooie periode en ook door de 

aanwezige leden wordt de secretaris bedankt met een passend applaus. 

- Elly Brandenburg: 

o Heeft haar functie als bestuurslid neer gelegd en wordt bedankt door de voorzitter. 

5. Benoeming nieuw bestuurslid Marcel Luntungan 
- Marcel Luntungan heeft zich beschikbaar gesteld als nieuwe secretaris. 

- Marcel is zonder tegenstemmen benoemd tot secretaris en neemt daarmee de functie van 

Bouke over. 

6. Jaarverslag van de secretaris 
- Secretaris stelt de leden in staat vragen te stellen  

- Er komt een opmerking uit het publiek dat de Vuilruim dag in Huizen niet is opgenomen. 

7. Nieuwe witviscommissie 
- Voor 2019 is een nieuwe witviscommissie samengesteld, bestaande uit: 

o Berend Kwarten 

o Nelis Kwarten 

o Driekus Gerrits 

o Dannie Gerrits 

8. Financieel verslag 
- Theo heeft een verslag ter inzage beschikbaar gesteld 

- Voor 2018 kwamen we uit op een positief resultaat van € 4.873,- 

- Theo legt uit dat de Karper en Zeelt uitzetting in ’t Mouwtje in Bussum nog niet is 

meegenomen in dit resultaat. Het resultaat zou dus eigenlijk € 1385,- lager uit moeten 

komen. Maar deze kosten worden opgenomen in 2019. 

- Verder geen opmerkingen of vragen van de leden. 

9. Verslag kascontrolecommissie 2018 
- Paul Nagtegaal en Jurrien Uiterwijk hebben dit jaar de kascontrole uitgevoerd 

- Paul geeft verslag van de controle en geeft aan dat met steekproeven is gecontroleerd Deze 

zijn aannemelijk en er zijn geen afwijkingen gevonden. 

- Er wordt door de ALV decharge verleend aan het bestuur. 



10. Nieuwe kascontrolecommissie 
- Paul Nagtegaal en Olaf Langendorff hebben zich aangemeld als nieuwe 

kascontrolecommissie 

- Geen reserve 

11. Rondvraag 
- Er wordt gevraagd of er dit jaar weer evenementen voor de  jeugd worden georganiseerd en 

er wordt gevraagd of er dit jaar vislessen kunnen worden aangevraagd voor de jeugd bij de 

federatie. 

- Er werd aangegeven door de karper commissie dat er nog wat puntjes zijn die besproken 

moeten worden met de witviscommissie. Deze zullen onderling worden besproken. 

- Olaf geeft aan dat hij heeft gezien dat er dit jaar vroeg is gemaaid, dit met desastreuze 

gevolgen voor de visstand. Zo heeft hij paaiende snoeken gezien met grote beschadigingen. 

Minder riet betekend minder broedplaatsen voor de vissen, wat weer gevolgen heeft voor de 

visstand. Actie: De voorzitter en Olaf zullen een afspraak maken met Gooise Meren om dit 

probleem aan te kaarten. 

Sluiting van de vergadering: 20.15h 

 

Actie overzicht: 
Nummer: Beschrijving: Eigenaar: Status: 

1. De voorzitter en Olaf nemen contact 
op met Gooise Meren 

Gert-Jan Rebel Open 

2. Uitwerking van de Notulen Hendrik van Geffen Klaar 

3. Notulen gecontroleerd Bestuur Open 

4. Aanpassingen Kamer van Koophandel Theo de Booij Open 

 


